



Montpon, le 08/10/2024

DIRECTIVE ROHS 2011/65/UE et 2015/863 **ROHS DIRECTIVE 2011/65/UE and 2015/863**

La directive RoHS (Restriction of Hazardous Substances) a pour objectif de limiter l'utilisation de dix matières dangereuses dans les équipements électriques et électroniques (EEE).

The RoHS (Restriction of Hazardous Substances) directive aims to limit the use of ten hazardous materials in electrical and electronic equipment (EEE).

Les substances soumises à limitation et les concentrations maximum autorisées :

Substances subject to limitation and maximum authorized concentrations :

Plomb <i>Lead</i>	0,1%
Mercure <i>Mercury</i>	0,1%
Cadmium	0,01%
Chrome Hexavalent <i>Hexavalent Chromium</i>	0,1%
Polybrominated biphenyls (PBB)	0,1%
Polybrominated diphenyl ethers (PBDE)	0,1%
Bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP)	0,1%
Butyl benzyl phthalate (BBP)	0,1%
Dibutyl phthalate (DBP)	0,1%
Diisobutyl phthalate (DIBP)	0,1%

SAUERMANN INDUSTRIE atteste que les produits électriques et électroniques que nous livrons remplissent les exigences de la directive 2011/65/UE et son amendement 2015/863.

Ces informations sont données en toute bonne foi sur la base des renseignements transmis par nos fournisseurs, et sont susceptibles d'évoluer ultérieurement.

SAUERMANN INDUSTRIE certifies that the electrical and electronic products we deliver meet the requirements of Directive 2011/65/UE and its amendment 2015/863.

These informations are given in good faith on the basis of information provided by our suppliers, and is subject to change at a later date.